
S SEJE OBČINSKE SKUPŠČINE

Proračun
občine sprejet

Delegati zborov naše občinske skup-
ščine so na marčevski seji razpravljali o
predlogu odloka o proračunu občine in
ga tudi sprejeli. O tem, koliko denarja
bo občina lahko prispevala za posamez-
ne dejavnosti in kam »bo šel« denar, ki
ga občina dobi, so se delegati pogovar-
jali že febmarja, kljub temu pa je bilo
tudi na zadnjem zasedanju zborov vi-
ške občinske skupščine slišati pripom-
be, da denarja ne bo dovolj. Tako me-
nijo delegati, da je nesprejemljivo dej-
stvo, da bo za komunalno dejavnost
namenjeno manj denarja kot Iani. Še
posebno zato ne, ker vemo, kaj vse bi
bilo treba v občini narediti, da bi vsaj
malo omilili težave zaradi komunalne
neopremljenosti naše občine.

Treba je namreč vedeti, da denar za
komunalo ni namenjen samo za uredi-
tev kanalizacije in drugih komunalnih
vodov, ampak je treba iz tega denarja
plačati še marsikaj drugega. Tako je v
proračunu planiranih osem milijonov
dinarjev za tehnično in urbanistično
dokumentacijo, geodetske izmere ter
kataster komunalnih naprav.

Delegati so bili tudi mnenja, da je
premalo denarja predvideno za gradnjo
in ureditev Poti spominov in tovarištva.
Upoštevati je namreč treba, da je treba
plačati tudi zemljišče, po katerem je
pot speljana in denar ni namenjen sa-
mo za gradbena dela in material. Glede
na to, da je -treba marsikje priškrniti
kakšen dinar, se bo treba sprijazniti z

dejstvom, da Pot ne bo narejena tako
hitro, kot smo načrtovali. Akcija za
odkup zemljišč naj bi trajala samo eno
leto, vendar pa bo zaradi pomanjkanja
denarja pač morala trajati nekaj dlje in
ne samo eno - letošnje leto.

Naj povemo še, da bomo letos za vse,
kar je treba plačati s proračunskim de-
narjem, imeli na razpolago 314 milijo-
nov dinarjev in niti dinarja več.
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